
Zápisnica 25/2022 
zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 10. mája 2022 o 14:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčne. 
 
Prítomní členovia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 
doc. Ing. Svetlana Hrouzková, PhD. (zast. prof. Ing. Ivana Špánika, DrSc.); prof. Ing. Ján Híveš, PhD.; doc. 
Ing. Daniela Šmogrovičová, PhD. (zast. prof. Ing. Michala Rosenberga, PhD.); prof. Ing. Peter Rapta, 
DrSc.; prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc.; prof. Ing. Michal Kvasnica, PhD.; prof. Ing. Viktor Milata, 
DrSc.; prof. Ing. Ľubomír Valík, PhD.; prof. Ing. Ivan Hudec, PhD.; prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. 
Ing. Milan Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; prof. Ing. 
Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Zuzana Michalíková (zast. Ing. Martina 
Grančaya, PhD.); Ing. Michal Kaliňák, PhD.; Mgr. Robin Pělucha, PhD.; Mgr. Ladislava Ivančová, PhD. 
Ospravedlnení: doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD., prof. Ing. Albert Breier, DrSc. 
Neprítomní: Ing. Jozef Dzivák 
Hostia: Ing. Zuzana Michalíková (bod č. 3) 
 

PROGRAM: 
1. Pedagogické informácie (Reháková) 

 informácia o počte prihlásených uchádzačov na Bc. štúdium 
 skúšobné obdobie letného semestra ak. roku 2021/2022 
 ukončenie bakalárskeho štúdia, obhajoby a bakalárske skúšky, termín promócií bakalárov 
 obhajoby a štátne záverečné skúšky v inžinierskom štúdiu, zabezpečenie promócii 

inžinierov 

2. Správa dekana za rok 2021 (Gatial, Polakovič) 

3. Výročná správa o hospodárení FCHPT STU za rok 2021 (Gatial, Grančay) 

4. Informácie k pripravovanému periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a 
ďalšej tvorivej činnosti (Polakovič) 

5. Rozličné 

 aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
 informácie o úspešnosti vo VEGA a KEGA projektoch na rok 2022 (Grančay) 
 priebežná informácia o postupe novej akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková, 

Polakovič) 
 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave. Privítal 
prítomných členov Kolégia ako aj hosťa, ktorý bol prizvaný na zasadnutie k bodu 3. 
 
Bod 1. Pedagogické informácie 
Prodekanka doc. Reháková informovala o stave prijímacieho konania, kde bol zaznamenaný mierny 
nárast počtu uchádzačov oproti predchádzajúcemu roku. Bolo podaných 678 prihlášok (560 
uchádzačov). Pripomenula, že proces podávania prihlášok je stále otvorený, aktuálne je otvorené 
2. kolo podávania prihlášok. Podstatné bude, koľko študentov sa nakoniec zapíše. Štatistiky z minulých 
období hovoria o približne 40% zapísaných študentov z celkového počtu podaných prihlášok. 



Zdôraznila, že narastá počet cudzincov (32%) – až 215 prihlášok sú cudzinci (z toho 122 z Ukrajiny, 59 
z Ruska). Pri týchto študentoch sa vyskytujú problémy s dokladovaním potvrdení o stredoškolskom 
štúdiu. Informovala o nových možnostiach dokladovania, ktoré umožňuje nový vysokoškolský zákon 
cez SCIO test a čestné prehlásenie o vykonaní maturitných skúšok. 
Prof. Jelemenský sa zaujímal či sa hlásia študenti do 3 alebo 4-ročného štúdia (uvádza to tabuľka č. 1 
písomného materiálu k bodu 1). 
Dekan fakulty prof. Gatial sa zaujímal ako vyhodnocujeme štatút cudzinca (podľa štátnej príslušnosti). 
Prodekanka doc. Reháková priblížila možnosti jazykových príprav cudzincov cez inštitút celoživotného 
vzdelávania a cez sprostredkovateľské agentúry.  
Prodekan prof. Drtil poznamenal, že je možné prestúpiť na konverzné štúdium aj po začatí ak. roka.  
Prodekanka doc. Reháková sa v ďalšom bode venovala skúškovému obdobiu letného semestra 
akademického roka 2021/2022. Skúšky letného semestra budú prebiehať prezenčne, skúšky zo 
zimného semestra budú prebiehať dištančne. Harmonogram skúškového obdobia je 6 týždňov (o 1 
týždeň kratšie ako predchádzajúci rok), do 25.6.2022. Požiadala o ústretovosť v prípade ukrajinských 
študentov, pokiaľ budú žiadať o predĺženie skúškového obdobia. Ohľadom miestností pripomenula 
nutnosť rezervácií cez systém E-rozvrh. 
Následne sa venovala ukončeniu bakalárskeho štúdia, obhajobám, bakalárskym skúškam a termínom 
promócií bakalárov, taktiež obhajobám a štátnym záverečným skúškam inžinierskeho štúdia a ich 
promóciám. Štátne záverečné skúšky sa vykonávajú prezenčne. Postupuje sa podľa Metodického 
usmernenia vydaného R-STU. Promócie Bc. štúdia sa uskutočnia 8.7.2022 (piatok), promócie Ing. 
štúdia 17.6.2022. Ocenenie najlepších DP prisľúbilo 17 firiem, odovzdávanie cien bude 1 deň pred 
promóciami. Vyzvala na navrhnutie najlepších absolventov štúdia 3. stupňa na cenu dekana a cenu 
rektora v stanovených termínoch. 
 
Bod 2. Správa dekana za rok 2021 
Dekan fakulty prof. Gatial uviedol Správu dekana za rok 2021. Štruktúra Správy dekana sa mierne 
zmenila, prispôsobila sa ostatným fakultám STU, pričom zvyšok má štandardný obsah. Celá hodnotená 
pedagogická časť sa týkala akademického roka 2020/2021 a bola už samostatne schválená AS FCHPT 
STU v Bratislave. Daný akademický rok bol zlomový z hľadiska počtu študentov, nastal pokles o 140 
študentov. Nastalo však zlepšenie v ich hodnotení, cca o 10%, zrejme vzhľadom na COVID-19 a situáciu 
s ním spojenú ako aj on-line štúdium a skúšanie. Prof. Gatial podrobne rozobral jednotlivé časti Správy 
dekana – najmä pedagogickú oblasť a oblasť vedecko-výskumnej činnosti. Venoval sa štruktúre 
a objemu financií jednotlivých projektov. Komentoval tiež oblasť týkajúcu sa ľudských zdrojov, 
zdôvodnil 2% navýšenie miezd a priemerný stav zamestnancov, ktorý poklesol o 5 fyzických osôb. 
Správa bola zaslaná na všeobecné pripomienkovanie a na schválenie do senátu. Diskusia k Správe je 
stále otvorená, pripomienky treba zaslať a zapracujú sa. 
 
Bod 3. Výročná správa o hospodárení FCHPT STU za rok 2021 
Dekan fakulty prof. Gatial privítal vedúcu ekonomického oddelenia Ing. Michalíkovú a uviedol Výročnú 
správu o hospodárení za rok 2021. Okomentoval jednotlivé časti Výročnej správy. Zdôraznil, že fakulta 
skončila s kladným výsledkom hospodárenia a dosiahla zisk po zdanení vo výške 211 992 Eur. Pozitívne 
zhodnotil hospodárenie, kde sa veľký dôraz kládol hlavne na technické zhodnotenie priestorov novej 
budovy. Komentoval najväčšie uskutočnené investície. Následne bola otvorená diskusia, kde sa prof. 
Milata spýtal na COVID dotáciu (na čiastočné vykrytie výpadku príjmov) a prof. Valík upozornil na 
zatekanie strechy na 6. poschodí v Starej budove, pričom mu bolo odporučené kontaktovať doc. 
Lakatoša. 



 
Bod 4. Informácie k pripravovanému periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a 
ďalšej tvorivej činnosti 

Prodekan prof. Polakovič prezentoval návrh zloženia hodnotených tímov a ich zaradenie do príslušných 
oblastí výskumu. Po diskusii sa dohodlo, že celkový počet tímov bude 6. Samostatné tímy tvoria 
zamestnanci OIRP, OM, OTVŠ a OJ. Piaty tím tvoria zamestnanci ÚACH, OACH, OOCH, ÚFCHCHF, ÚBM. 
Zamestnanci ostatných ústavov a oddelení budú tvoriť šiesty hodnotený tím. Prodekan požiadal o 
zostavenie finálneho zoznamu publikácií za každé oddelenie s 5 jedinečnými výstupmi každého 
hodnoteného zamestnanca. Bol daný termín do budúceho týždňa, kedy navrhol k tejto téme ďalšie 
stretnutie. Prebehla diskusia ohľadom priradenia publikácií, doladenia výstupov s inými pracoviskami, 
aby nedošlo k prekrytiu. Oznámil tiež, že za fakultu boli zriadené 2 online prístupy na zadávanie 
podkladov hodnotenia na stránke MŠVVŠ (prof. Polakovič, Ing. Drtilová). 

 
Bod 5. Rozličné 
 Prodekan doc. Lakatoš nebol prítomný, o projekte ACCORD preto stručne informoval dekan prof. 

Gatial. Spomenul predbežný termín sťahovania v starej budove na prelome júla/augusta. 
 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o úspešnosti projektov VEGA a KEGA na základe podkladov 

vypracovaných neprítomným tajomníkom fakulty Dr. Grančayom. 
 Prodekanka doc. Reháková podala informáciu o postupe novej akreditácie a postupe pri 

navrhovaní zloženia nových odborových komisií. Informovala, že Radou VSK bol potvrdený súlad 
všetkých navrhovaných študijných programov a to 11.4.2022. Podľa Smernice o odborových 
komisiách treba do 90 dní po potvrdení súladu študijných programov 3. stupňa navrhnúť nové 
odborové komisie, to znamená do 11.7.2022. Priblížila ako by mali tieto komisie vyzerať. 

 Prodekan prof. Polakovič podal správu o APVV projektoch, recenziách a hodnotení projektov. 
 Prodekan prof. Drtil pripomenul dátum 24.6.2022, kedy sa uskutoční ChemShow a požiadal 

o prípravu prác a následné prihlásenie sa. 
 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o procese schvaľovania dotácie na rok 2022. Spomenul, že 

dotácia bude nižšia a pravdepodobne príde k reštrukturalizácii pracovných miest. 
 
 
Zasadnutie bolo ukončené o 17:45 hod. 
 
 
Bratislava, 10. mája 2022 
 
Zapísala: 
Ing. Michalíková Zuzana 
vedúca ekon. oddelenia 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


